



PEJABAT PEMBANGUNAN PERSEKUTUAN NEGERI SABAH

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)/Pusat Khidmat Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub kepala	Tempat Dan Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen dan Bayaran Atas Nama	Tarikh, Masa dan Tempat Tutup Tender
Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri Sabah, Aras 3 dan 5, Blok C, Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah, Kota Kinabalu.	1. MEMBINA SEMULA BANGUNAN SEKOLAH AGAMA NEGERI PEKAN KOTA KINABATANGAN, SABAH	BUMIPUTRA T1	1. Berdaftar dengan LPIPM (CIDB) dalam : SPKK : Gred G4 : Kategori B dan CE Serta Perakuan Pendaftaran : Gred G4 CIDB : Kategori B dan CE : Pengkhususan B04 dan CE21 Atau 2. Pusat pendaftaran kontraktor-kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dalam : Kelas C : Tajuk I dan II : Tajuk kecil 1 dan 2 serta Perakuan Pendaftaran : Gred G4 CIDB	Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri Sabah, Seksyen Teknikal, Aras 3, Blok C, Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah, Kota Kinabalu. Tarikh : 23 NOVEMBER 2017 Sehingga Tarikh : 7 DISEMBER 2017 Masa : Isnin hingga Khamis, 8.00 Pagi hingga 12.30 Petang, 2.00 Petang hingga 5.00 Petang	RM250.00	Tarikh : 18 Disember 2017 (Isnin) Masa : 12.00 Tengahari Setiasaha, Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah, Perbendaharaan Malaysia Sabah, Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan, 88592 Kota Kinabalu, Sabah.
	2. MEMBINA BANGUNAN TAHSIN AL-QURAN, KINABATANGAN, SABAH		1. Berdaftar dengan LPIPM (CIDB) dalam : SPKK : Gred G3 : Kategori B dan CE Serta Perakuan : Gred G3 : Kategori B dan CE : Pengkhususan B04 dan CE21 Atau 2. Pusat pendaftaran kontraktor-kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dalam : Kelas D : Tajuk I dan II : Tajuk kecil 1 dan 2 serta Perakuan Pendaftaran : Gred G3	Masa : Jumaat 8.00 Pagi hingga 11.30 Petang, 2.00 Petang hingga 5.00 Petang		
	3. MEMBINA SEBUAH MASJID BARU DI RANCANGAN SUAM LAMBA PERINGKAT 1, SABAH					

Bayaran hendaklah menggunakan Wang Pos/Kiriman Wang/Bank Draf Atas Nama PEJABAT PEMBANGUNAN PERSEKUTUAN NEGERI SABAH

Taklimat Projek dan Lawatan Tapak adalah * **DIWAJIBKAN**. Berkumpul di PEJABAT DAERAH KINABATANGAN pada 22 NOVEMBER 2017 (Rabu), jam 2.30 Petang

* Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang **DIWAJIBKAN**, hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK atau PUKONSA yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK atau PUKONSA.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan diperolehi di PEJABAT PEMBANGUNAN PERSEKUTUAN NEGERI SABAH, SEKSYEN TEKNIKAL, ARAS 3, BLOK C, KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN SABAH, BEG BERKUNCI 2069, 88999 KOTA KINABALU, SABAH pada waktu pejabat.

Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud itu, kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN/SIJIL PENDAFTARAN ASAL BERSERTA SATU (1) SALINAN sijil-sijil beraitan (untuk rekod) yang masih berkuatkuasa.

* Jenis Syarikat Tempatan :

T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan

A1- Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.

A2- Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU syarikat usahasama yang diperbandingkan di Malaysia dan mempunyai ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah Warganegara.